

# ODNOŚNIKI DO ŹRÓDEŁ INTERNETOWYCH

- Atak nożownika! Imigracja: czy Polskę czeka los Francji, Niemiec?* – Kacper Kita i Zycho-  
wicz, Historia Realna, [https://www.youtube.com/watch?time\\_continue=1&v=Ss0hoMxyLtE&embeds\\_referring\\_euri=https%3A%2F%2Fwww.bing.com%2F&embeds\\_referring\\_origin=https%3A%2F%2Fwww.bing.com&source\\_ve\\_path=Mjg2NjY](https://www.youtube.com/watch?time_continue=1&v=Ss0hoMxyLtE&embeds_referring_euri=https%3A%2F%2Fwww.bing.com%2F&embeds_referring_origin=https%3A%2F%2Fwww.bing.com&source_ve_path=Mjg2NjY).
- Attali J., *A brief history of the future*, Arcade Publishing, 2006, <https://www.docdroid.net/nYx7izy/a-brief-history-of-the-future-jacques-attali-pdf#page=4>
- Banuri T., Gallopin G., Gutman P., Hammond A., Kates R., Raskin P., Swart R., *Great Transition The Promise and Lure of the Times Ahead*, Tellus Institute, 2002, [https://greattransition.org/documents/Great\\_Transition.pdf](https://greattransition.org/documents/Great_Transition.pdf).
- Blokada konta prezydenta USA Donalda Trumpa na serwisie Twitter*, <https://www.gazetaprawna.pl/wiadomosci/swiat/artykuly/8064395,twitter-na-stale-zablokowal-konto-trumpa-na-rzadowym-koncie-napisal-nie-zostaniemy-uciszeni.html>.
- Bordignon M., degl'Innocent D.G., *Third Time's a Charm? Assessing the Impact of the Third Phase of the EU ETS on CO<sub>2</sub> Emissions and Performance*, Department of Economics and Finance, Università Cattolica del Sacro Cuore, Via Necchi 5, 20123 Milan, Italy, <https://www.mdpi.com/2071-1050/15/8/6394>.
- Broda, K., *Plecak ewakuacyjny. Kosiniak-Kamysz: Mam spakowany od dawna. Błaszczak: To ostatnie, o czym powinien myśleć minister*, 9.05.2024, <https://www.gazetaprawna.pl/wiadomosci/kraj/artykuly/9504075,plecak-ewakuacyjny-kosiniak-kamysz-mam-spakowany-od-dawna-blaszczak.html>.
- Burrell I., *Inside Google HQ: What does the future hold for the company whose visionary plans include implanting a chip in our brains?*, Independent.co.uk, 2013.
- Carr W.G., *Pawns in the Game*, Dauphin Publications, b.m.w. 2013, <https://www.jesus-is-savior.com/Evils%20in%20Government/Communism/pawnsinthegame.pdf>.
- Climate report calls for leaders with vision*, <https://www.reuters.com/article/environmentNews/idUSL204610020080721/>.
- Cukiernik T., Forum Polskiej Gospodarki, *Niemcy wycinają baśniowy las braci Grimm. Pod wiatraki*, <https://fpg24.pl/niemcy-wycinaja-basniowy-las-braci-grimm-pod-wiatraki/>.
- Delivering A Green New Deal, How the Inflation Reduction Act and Bipartisan Infrastructure Law Help Bring the Green New Deal to Life*, From the Offices of Senator Ed Markey & Congresswoman Alexandria Ocasio-Cortez, April 2023, [https://ocasio-cortez.house.gov/sites/evo-subsites/ocasio-cortez.house.gov/files/evo-media-document/delivering\\_a\\_green\\_new\\_deal-sm.pdf](https://ocasio-cortez.house.gov/sites/evo-subsites/ocasio-cortez.house.gov/files/evo-media-document/delivering_a_green_new_deal-sm.pdf).
- Elon Musk przywrócił Donalda Trumpa na Twittera*, „Vox Populi, Vox Dei”, 20.11.2022, <https://www.rp.pl/swiat/art37448051-elon-musk-przywrocil-donald-trumpa-na-twittera-vox-populi-vox-dei>.

- ESG Disclosure Standards for Investment Products, <https://tpc.cfainstitute.org/en/esg-standards>.
- A global community of shared future: China's proposals and actions*, State Council Information Office, 26 września 2023 r., [www.scio.gov.cn](http://www.scio.gov.cn)
- The Global Security Initiative Concept Paper*, MSZ ChRL, 21 lutego 2023 r., [www.mfa.gov.cn](http://www.mfa.gov.cn).
- Górecki W., <https://raportostanieswiata.pl/odcinki/raport-o-stanie-swiata-18-marca-2023/>.
- Grabarczyk J., Portal i.pl, *Niemcy niszczą baśniowy las Reinhardswald w imię ochrony przyrody. Wiatraki bardziej ekologiczne*, 9.12.2023, <https://i.pl/niemcy-niszczą-basniowy-las-reinhardswald-w-imie-ochrony-przyrody-wiatraki-bardziej-ekologiczne/ar/c1-18145775>.
- Hemisphere, w: <https://www.britannica.com/science/hemisphere>.
- Inside Google HQ: What does the future hold for the company whose visionary plans include implanting a chip in our brains?* Independent.co.uk, 2013, <https://www.independent.co.uk/tech/inside-google-hq-what-does-the-future-hold-for-the-company-whose-visionary-plans-include-implanting-a-chip-in-our-brains-8714487.html>.
- Izraelski minister po decyzji ONZ: Nie liczy się, co mówią goje*, 8.06.2024, <https://www.rp.pl/konflikty-zbrojne/art40582731-izraelski-minister-po-decyzji-onz-nie-liczy-sie-co-mowia-goje>.
- Jak doszło do usunięcia konta Donalda Trumpa? Musk udostępnił dziennikarzom wewnętrzną korespondencję*, <https://serwis.gazetaprawna.pl/media/artykuly/8609169,twitter-musk-usuniecie-konta-trumpa.html>.
- Januszewska P., *Jak Facebook projektuje nam politykę?*, Krytyka Polityczna, 27.04.2020, <https://krytykapolityczna.pl/kraj/wnioski-z-badania-panoptikonu-kto-cie-namierza/>.
- Khoshnood A., Ohlsson H., Sundquist J., Sundquist K., *Swedish rape offenders — a latent class analysis*, FORENSIC SCIENCES RESEARCH, 2021, VOL. 6, NO. 2, 124–132, <https://doi.org/10.1080/20961790.2020.1868681>.
- Komornicki L., *Anatomia wojny przeciw ludzkości. Globalni przywódcy walczą o dominację nad światem*, Nowa Konfederacja, 11.03.2024, <https://nowakonfederacja.pl/anatomia-wojny-przeciw-ludzkosci-globalni-przywodcy-walczą-o-dominację-nad-swiatem/>.
- Komornicki L., *Prawo konfliktów zbrojnych wobec współczesnych zmian globalizacyjnych*, <https://wr.ans.pw.edu.pl/wp-content/uploads/2024/04/8.1.10.-Gen.-Leon-Komornicki.pdf>.
- Lewin L.C., *Report from Iron Mountain: On the Possibility and Desirability of Peace*, <https://archive.org/details/pdfy-A5uQx1ByqfwWuHma/page/n1/mode/2up?view=theater>.
- Łuczewski M., *Wirus społeczny. O konflikcie społecznym w pandemii*, kwiecień 2021 roku, <https://wei.org.pl/wp-content/uploads/2021/05/Wirus-spoeczny.-O-konflikcie-spoeczny-w-pandemii.pdf>.
- Olko D., *Interesariusze idą na wojnę. Kapitalizm interesariuszy i ESG w nowej rzeczywistości* z czerwca 2022, <https://wei.org.pl/wp-content/uploads/2022/06/Interesariusze-ida-na-wojne.pdf>.
- Pasywne fundusze, <http://money.cnn.com> oraz <http://stockzoo.com>.
- Pawluszek A., *Osoby o pochodzeniu migracyjnym spoza Europy ponad trzykrotnie częściej popełniają przestępstwa. Badania Holendrów*, 29.09.2023, <https://www.pap.pl/aktualnosci/osoby-o-pochodzeniu-migracyjnym-spoza-europy-ponad-trzykrotnie-czesciej-popełniają>.
- Plan odbudowy dla Europy po pandemii* (Next Generation EU), 21 lipca 2020 roku: <https://www.consilium.europa.eu/pl/policies/eu-recovery-plan/>.

- Pora na obligacje wieczyste, George Soros dla „Rz”*, 7.05.2020 <https://www.rp.pl/opinie-ekonomiczne/art8949651-george-soros-dla-rz-pora-na-obligacje-wieczyste>.
- Poradnik, jak bronić się przed blokadą dróg przez aktywistów klimatycznych*, 15.05.2024, <https://ordoiuris.pl/wolnosci-obywatelskie/aktywisci-klimatyczni-blokuja-drogi-jak-reagowac-poradnik-ordo-iuris>.
- Program kapitalizmu inkluzywnego, Krzysztof Nędzyński w najnowszym numerze „Pressji” o możliwości upowszechnienia kapitału*, 22 lipca 2020, <https://klubjagiellonski.pl/2020/07/22/program-kapitalizmu-inkluzywnego>.
- Przychodniak M., *Chińska oferta dla Globalnego Południa*, NR 43 (2853), 26 marca 2024, PISM, <https://pism.pl/publikacje/chinska-oferta-dla-globalnego-poludnia>.
- Przychodniak M., *Świat według ChRL. Chińskie plany wobec społeczności międzynarodowej*, NR 2 (136), styczeń 2024, PISM, <https://pism.pl/publikacje/swiat-wedlug-chrl-chinskie-plany-wobec-spolesznosci-miedzynarodowej>.
- Remarks by Vice President Harris on Combatting Climate Change and Building a Clean Energy Economy*, 14.07.2023, <https://www.whitehouse.gov/briefing-room/speeches-remarks/2023/07/14/remarks-by-vice-president-harris-on-combatting-climate-change-and-building-a-clean-energy-economy/>.
- Shaviv N., *How climate change pseudoscience became publicly accepted*. The Epoch Times, (2019), <https://www.theepochtimes.com/opinion/how-climate-change-pseudoscience-became-publicly-accepted-3093372>.
- Swedish PM says integration of immigrants has failed, fueled gang crime*, 28.04.2022, <https://archive.ph/sSpA5#selection-187.0-187.7>.
- Szczyt G20, Nowym Delhi, 9-10 września 2023 r.: *Jedna Ziemia, jedna rodzina, jedna przyszłość*, <https://www.consilium.europa.eu/pl/meetings/international-summit/2023/09/09-10/>.
- Szczyt NATO, 9-11 lipca 2024 r., Waszyngton: <https://www.pism.pl/publikacje/szczyt-nato-w-waszyngtonie-najwazniejsze-decyzje>.
- Stawrowski Z., *Zamiast wznosić się do poziomu boskiego degradujemy się do poziomu zwierząt, Barbarzyńska cywilizacja próbuje zabić naszą duszę*, 4.06.2019, <https://www.frona.pl/a/prof-zbigniew-stawrowski-degenerujemy-sie-do-poziomu-zwierzat,127876.html>.
- Stop komórkom w szkołach. Norwegia wydała zakaz używania telefonów*, PAP, 2.07.2024 r.: <https://www.pap.pl/aktualnosci/stop-komorkom-w-szkolach-norwegia-wydala-zakaz-uzywania-telefonow>.
- System rozpoznania twarzy użyty wobec protestujących w Londynie*, 16.01.2024, <https://cyberdefence24.pl/armia-i-sluzby/protesty-w-londynie-policja-uzyla-systemu-rozpoznawania-twarzy>.
- Szefowa X wyjaśniła, dlaczego Elon Musk pozbył się nazwy Twittera*, 13.08.2023, <https://businessinsider.com.pl/technologie/szefowa-x-wyjasnila-dlaczego-elon-musk-pozbyl-sie-nazwy-twittera/5ds8h08>.
- Wąsowicz R., *Chiny kontra Europa. Czy mamy szansę się obronić?*, 3.11.2023, <https://elektromobilni.pl/chiny-kontra-europa-czy-mamy-szanse-sie-obronic/>.
- Wilk A., Żochowski P., *Konferencja pokojowa w Szwajcarii. 845. dzień wojny*, 18.06.2024, <https://www.osw.waw.pl/pl/publikacje/analizy/2024-06-18/konferencja-pokojowa-w-szwajcarii-845-dzien-wojny>.
- Wróblewski T., *Faszyzm to Socjalizm. Wolność w Remoncie #32*, <https://www.youtube.com/watch?v=xs-ZqW-6Kus>.
- Zimna prawda*, film na temat fałszów polityki klimatycznej, <https://www.youtube.com/watch?v=AfBh-h6rSGs&t=8s>.